
PROTOKÓŁ NR XLVIII/2010 

z XLVIII sesji RADY MIASTA GDA ŃSKA, 

która odbyła si ę w dniu 29 kwietnia 2010 roku 

w sali obrad Nowego Ratusza w Gda ńsku 

ul. Wały Jagiello ńskie 1 
 
 
Początek obrad godz. 9.00 
Na stan 34 radnych w sesji udział wzięło 32 radnych. 
Nieobecni radni:  Anna Połetek, Jacek Teodorczyk  
 
(lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu) 

 
 

PUNKT 1 
 

SPRAWY REGULAMINOWE 
 
 
Przewodnicz ący Rady Miasta BOGDAN OLESZEK  
Otworzył i przewodniczył obradom sesji Rady Miasta Gdańska.  
 
Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Proszę o zajmowanie miejsc, będziemy zaczynać obrady sesji. Witam 
wszystkich przybyłych na XLVIII sesję RMG. Przewidujemy przerwę; 
proszę wszystkich o zajęcie miejsc. Przewidywana przerwa między 
13,00 a 14,00.  
Szanowni państwo, wpłynął wniosek Prezydenta Miasta Gdańska w 
sprawie włączenia  do porządku obrad projektów uchwał w sprawie: 
utworzenia na terenie Miasta Gdańska obwodów do głosowania w celu 
przeprowadzenia wyborów Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej (druk 
1433) 
 
Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie określenia wysokości sumy, do 
której Prezydent Miasta Gdańska moŜe samodzielnie zaciągać 
zobowiązania w 2010 roku (druk 1434) 
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Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Dziękuję bardzo. KB opinia pozytywna, KPGiM opinia nierozstrzygnięta – 
2 za, 2 przeciw, 2 wstrzymujące, KRP pozytywna, KSSiOZ pozytywna, 
KTiPM pozytywna, KKiS pozytywna. Pan radny Krzysztof Wiecki.  
 
Radny – KRZYSZTOF WIECKI  
Ja mam jedno krótkie pytanie. Został zwiększony plan wydatków w 
Zarządzie Dróg i Zieleni o 80 tys., jest, te środki są przeznaczone na 
chodniki, na połoŜenie płyt „mewa” na ulicy Horacego, ale ja pytam, 
gdzie są pieniądze na remonty dróg, jak wiemy, jest, była przed chwilą, 
jest za nami zima, jedna z największych od lat, i stan dróg jest fatalny, 
natomiast nie widzę tutaj zwiększenia ani o złotówkę. Przesunięcie tego 
na przyszły miesiąc jest na pewno bardzo potrzebne, jeśli w tym 
miesiącu się to nie znalazło, natomiast ja się obawiam, Ŝe jeŜeli w tym 
tempie będą drogi remontowane, to nie wiem czy przed następną zimą 
skończymy, dziękuję. 
 
Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Dziękuję bardzo. MoŜe takim pakietem będzie pani skarbnik 
odpowiadała, pan radny Kaczmarek.  
 
Radny – KRYSTIAN KACZMAREK  
Panie przewodniczący, wysoka rado, panie prezydencie, pani skarbnik,  
No niepokoi mnie trochę zmniejszenie wydatków na budowę nowej 
Łódzkiej. Jak wiadomo, ta inwestycja jest bardzo potrzebna, mieszkańcy 
Gdańska Południa oczekują tej inwestycji, łącznie z tramwajem. 
Zmniejsza się wydatki o 16 mln, w związku z tym bym się chciał 
dowiedzieć czy zakończenie, termin zakończenia tej inwestycji jest 
zagroŜony, bo jak wiem, inwestycja miała być zakończona w roku 2012 i 
równieŜ chciałbym krótko powiedzieć na temat budowy Łostowickiej, na 
temat budowy właśnie Łódzkiej i Armii Krajowej. Chodzi o samo 
skrzyŜowanie, poniewaŜ w Gdańsku Południu powstają olbrzymie korki 
zawsze w godzinach szczytu, i nawet trochę później, to głównym 
powodem tego jest niedroŜność tego skrzyŜowania. Dziwi mnie, Ŝe to 
skrzyŜowanie dalej będzie jednopoziomowe, mimo, Ŝe za czasów PRL 
było one zaplanowane jako dwupoziomowe, jako wielopoziomowe, takŜe 
tutaj przy realizacji tego typu inwestycji, budowy tych dróg równieŜ warto 
by było w jak najbliŜszej przyszłości pomyśleć o tym, Ŝeby wykonać tam 
skrzyŜowanie wielopoziomowe. Dziękuję bardzo.  
 
Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Dziękuję bardzo. Pan przewodniczący Koralewski. 


